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Naukowe Koło Fizyków
Studentów UJ

Sprawozdanie
ze zwyczajnego Walnego Zgromadzenia

Obecnych członków zwyczajnych: 46
Przewodniczący Posiedzenia: Karol Capała
Protokolant: Jakub Czartowski (korekta: Dominik Ciurla)
Godzina rozpoczęcia: 18:17

Przebieg Walnego Zgromadzenia:

1. Wybór Przewodniczącego Posiedzenia.

Przewodniczącym posiedzenia został Karol Capała.

2. Sprawozdanie Prezesa z działalności Koła.

Prezes Adam Cieślik przedstawił sprawozdanie z działalności Koła w roku aka-
demickim 2016/17. W szczególności zostały wspomniane: wyjazd na Ogólno-
polską Sesję Kół Naukowych Fizyków (OSKNF), Szkoła Zimowa w Brnie i
elektrowni jądrowej Dukovany, Wigilia Trzech Kół, modernizacja biblioteki Ko-
ła, Szkoła Letnia w Czarnobylu, piknik promocyjny Koła, pomalowanie całej
ściany w pokoju Koła farbą suchościeralną, pomiary promieniowania w Oj-
cowskim Parku Narodowym, tworzenie skryptów z przedmiotów, wyjazd na
Fizyczno-Astronomiczną Konferencję, prezentacja specjalizacji dla studentów,
targi projektów, Uniwersytet Juniorów, zmiana statutu Koła, instalacja Wi-
Fi w pokoju Koła, dostęp na kartę do pokoju Koła dla wybranych członków,
reanimacja Druida (serwera Koła z materiałami dydaktycznymi), organizacja
turnieju Szachowego i Andrzejek, stworzenie grupy na Facebooku.

3. Sprawozdanie członków Zarządu z ich działalności.
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• Marek Kopciuch, Wiceprezes ds. Naukowych wspomniał, że odbyły się
cztery seminaria na semestr. Średnio na seminarium było 30 słuchaczy, z
czego tylko 16 z koła. W drugim semestrze średnio około 16 słuchaczy, w
tym 8 z koła. Była to lepsza frekwencja niż w poprzednim roku. Ponadto
Marek Kopciuch wspomniał o Uniwersytecie Juniorów (warsztaty dla dzie-
ci ze szkół i przedszkoli), wyjazdach na konferencje (z uwagą, że wniosków
o dofinansowanie wyjazdu było zbyt mało), wyjeździe na OSKNF. Wy-
jaśnił, dlaczego Studencka Międzyuczelniana Ogólnofizyczna Konferencja
(SMOK) została przeniesiona na marzec (brak doświadczenia, kiepski do-
bór terminu, zbyt późne ogłoszenie). Podkreślił, że organizacja SMOKa
jest najważniejszym zadaniem dla przyszłego zarządu. Prezentację specja-
lizacji ocenił jako dobrą.

• Maciej Szulik, Wiceprezes ds. Szkół i Wyjazdów i Sekretarz Skarbu opo-
wiedział najpierw o Szkole Zimowej w Brnie i elektrowni Dukovany: było
48 osób, wycieczka przyciągnęła dużo nowych członków do koła. Wspo-
mniał, że organizacja samemu była trudna i zalecił na przyszłość 2-3 osoby
do takiego przedsięwzięcia oraz przestrzegł przed niesprawdzaniem hote-
li przed wyjazdem. Następnie omówił wyjazd do Czarnobyla. Na końcu
omówił aktualny stan finansowy koła.

• Dominik Ciurla, Sekretarz Kancelarii, wcześniej (do 27.04.2017) Sekretarz
ds. Zaopatrzenia opowiedział o tym, że od jego kadencji w kole nie brakuje
kawy i herbaty (co kontynuuje Monika Dąbrowska). Następnie wspomniał,
iż to on utworzył cyfrową listę członków koła oraz przyczynił się do lepszej
organizacji tego typu spraw i lepszej ściągalności składek.

• Mateusz Kmieć, Sekretarz ds. Biblioteki i Sekretarz ds. Administracji Sieci
wspomniał, że spisał książki i brał udział w modernizacji biblioteki.

Monika Dąbrowska, Sekretarz ds. Zaopatrzenia (od 27.04.2017, wcześniej to sta-
nowisko pełnił Dominik Ciurla) nie wypowiadała się. Nie wypowiadali się rów-
nież członkowie zarządu, którzy wcześniej zakończyli swoją kadencję: Aleksan-
dra Ptaszek (Sekretarz Kancelarii, odwołana 27.04.2017, na jej miejsce Dominik
Ciurla) i Piotr Przedwojski (Sekretarz ds. Promocji, zrezygnował 27.04.2017,
nie przydzielono nikogo na jego miejsce).

4. Przestawienie opinii Komisji Rewizyjnej na temat wykonania przez Zarząd pla-
nu pracy Koła i polityki finansowej Koła.

Karol Capała, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił najpierw ogólną
ocenę Zarządu jako pozytywną. Wspomniał, że liczba członków wzrosła, próba
zorganizowania konferencji i wysiłek zasługują na pochwałę oraz, że zwiększy-
ła się liczba wydarzeń kołowych. Następnie przeszedł do indywidualnej oceny
poszczególnych członków zarządu:
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• Aleksandra Ptaszek: ocena negatywna, uchylała się od obowiązków zwią-
zanych z jej stanowiskiem, w związku z czym jej obowiązki szybko spadły
na Dominika Ciurlę.

• Piotr Przedwojski: ocena niezbyt pozytywna, brak staranności w wyko-
nywaniu obowiązków – opóźnienia, niska jakość.

• Monika Dąbrowska: ocena pozytywna, bez zastrzeżeń, w kole nie było
żadnych braków (zaopatrzenie było nawet w trakcie sesji), zasługuje na
wielką pochwałę.

• Mateusz Kmieć: ocena niejednoznaczna. Pod koniec poprzedniej kadencji
były problemy ze stroną, nie z winy koła, wymagające kontaktu z odpowie-
dzialnymi za strony. Zarzut: opóźnienie w podjęciu działań w tej sprawie.
Najwięcej działał pod naciskiem Zarządu lub Komisji Rewizyjnej. Udało
się postawić Druida, zasługa głównie Dawida Sikory. Jako bibliotekarz nie
było uchybień, pozytywna ocena.

• Dominik Ciurla: ocena jako Sekretarza ds. Zaopatrzenia: nieskazitelnie
pozytywna, jako Sekretarza Kancelarii: dobra, sumaryczna: bardzo dobra.
Zaopatrzenie: brak braków, wzorowe wykonanie obowiązków. Kancelaria:
negatywy – opóźnienia w sprawozdaniach, pozytywy – uporządkowanie
archiwum, wprowadzenie wielu skryptów ułatwiających biurokrację.

• Maciej Szulik: ocena bardzo pozytywna. Jako Sekretarz Skarbu: bez za-
strzeżeń, wzorowo. Jako Wiceprezes ds. Szkół i Wyjazdów: skuteczne zor-
ganizowanie wyjazdów, bardzo dobrze.

• Marek Kopciuch: ocena bardzo pozytywna, regularne seminaria, dobra
frekwencja, udana prezentacja specjalizacji, wsparcie projektów bez uwag.

• Adam Cieślik: ocena niejednoznaczna. Pozytywy: skuteczność w załatwia-
niu spraw, umiejętność doboru ludzi, otwarcie na pomysły (nawet te, które
z początku wydawały się szalone, a później okazały się udane). Negatywy:
problemy z organizacją pracy swojej i zarządu, nieudane warsztaty śro-
dowiska LATEX(na które przyszła jedna osoba), problemy z komunikacją z
Zarządem i Komisją Rewizyjną.

5. Głosowanie nad absolutorium dla członków ustępującego Zarządu.

• Aleksandra Ptaszek: nie przyznano.

• Piotr Przedwojski: nie przyznano.

• Monika Dąbrowska: przyznano.

• Mateusz Kmieć: przyznano.

• Dominik Ciurla: przyznano.

• Maciej Szulik: przyznano.
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• Marek Kopciuch: przyznano.

• Adam Cieślik: przyznano.

6. Wybory Prezesa Koła.

Głosowanie zostało poprzedzone przemówieniami kandydatów i pytaniami do
nich, podobnie w pozostałych głosowaniach.

Kandydaci:

(a) Arkadiusz Bochniak (wycofał kandydaturę z prośbą o przekazanie głosów
na Karolinę Piotrowską)

(b) Adam Cieślik, za: 28

(c) Karolina Piotrowska, za: 13

Nieważnych głosów: 4 (jedna osoba uprawniona do głosu wyszła przed głoso-
waniem).

Prezesem na kadencję 2017/18 został wybrany Adam Cieślik.

7. Wybory Wiceprezesów Koła.

Kandydaci na Wiceprezesa ds. Naukowych:

(a) Katarzyna Wodzińska

Kandydaci na Wiceprezesa ds. Szkół i Wyjazdów:

(a) Marcin Furgał

(b) Magdalena Kołodziej (wycofała kandydaturę)

Wicepresesem ds. Naukowych została wybrana Katarzyna Wodzińska.
Wicepresesem ds. Szkół i Wyjazdów został wybrany Marcin Furgał.

8. Wybory dodatkowych członków Zarządu.

Kandydaci:

(a) Rafał Bistroń

(b) Dominik Ciurla

(c) Jakub Reszke

(d) Stefan Tombiński

Dodatkowymi członkami Zarządu zostali: Dominik Ciurla, Jakub Reszke, Ste-
fan Tombiński.
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9. Wybory Komisji Rewizyjnej.

Kandydaci:

(a) Karol Capała

(b) Wojciech Dyba

(c) Marek Kopciuch

(d) Mikhail Padniuk

W skład Komisji Rewizyjnej weszli: Karol Capała, Marek Kopciuch, Mikhail
Padniuk.

10. Wolne wnioski.

(a) Adam Cieślik: zwrócenie uwagi Janowi Siwierskiemu na niekulturalne za-
chowanie w kole (bekanie). Walne Zgromadzenie większością głosów na-
łożyło na Jana Siwierskiego karę w postaci mycia kubków za wszystkich
przez tydzień.

(b) Dominik Ciurla w ostrych słowach skrytykował niemycie kubków i naczyń
w kole.

(c) Mikołaj Pietrzyński: wniosek o ograniczenie metod wychowawczych – za-
bierania czajnika i ekspresu do kawy za niemycie kubków i innych naczyń.
Żywa dyskusja. W dyskusji zostały podniesione argumenty, że jest to je-
dyna skuteczna metoda, którą zarząd wymyślił.

(d) Dominik Ciurla: zachęta do wysyłania pomysłów Zarządowi, dotyczących
planu pracy koła.

(e) Adam Cieślik: wniosek o piwo po Walnym Zgromadzeniu.

Protokolant Przewodniczący Posiedzenia
Jakub Czartowski Karol Capała

5


